
 
 

Protokoll digitalt styrelsemöte 2023-12-11 

Protokoll från SvDF:s digitala styrelsemöte nr 10 den 11 december 2023 

Närvarande: Careen True (CT), Maggan Ersson (ME), Sibyl Lindgren (SL), Lari Pitkäkangas (LP), samt 
suppleanterna Ulrika Hellström Olsson (UHO), Jennie Norberg (JN)  
Frånvarande: Hampus Norrström (HN) och Camilla Rehnlund (Adjungerad GS) 
Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Barn & 
Ungdoms gruppen (B&U) Förbundskapten (FK) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) 
Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) 
Generalsekreterare (GS)  

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Careen hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Suppleanten Jennie Norberg 
gick in i stället för Hampus Norrström 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3 Uppföljning av föregående protokoll 
FS gick igenom protokollet från styrelsemöte 2023-11-19 som lades till handlingarna. 
 
§ 4 Kassören rapporterar 

Maggan presenterade balans- och resultaträkning.  

§ 5 TK rapporterar 

Det fanns det inte så mycket att rapportera. Jennie har haft möte med Frank och kommit igång med 
mejlen och fått några frågor som hon besvarat. 
Lari påtalade att vi behöver lägga in en text angående GDPR i våra tävlingsbestämmelser. 
Förslag: Registrering av förenings- respektive personuppgifter 
Svenska Dartförbundet registrerar och offentliggör förenings- respektive personuppgifter om bl.a. 
ledare, spelare och funktionärer i den omfattning som är nödvändig för tävlings- och seriespel, dess 
administration och genomförande, samt i övrigt publicering, resultatrapportering och annan media. 
Det åligger varje förening att inhämta spelarens och andra medlemmars bekräftelse på att de är 
medvetna om att registrering och offentliggörande av personuppgifter kan ske i den omfattning som 
krävs för verksamhetens genomförande i enlighet med stadgar, regler och andra bestämmelser. 
 
§ 6 SK rapporterar 

Det fanns inget speciellt att rapportera. SK gruppen ska ha ett fysiskt möte den 6 januari 2023. Inbjudan 
till sammandrag 2 kommer att finnas i Dartstatistik och på hemsidan. 
  
§ 7 B&U rapporterar 
Vi har fått en förfrågan om även junioransvariga i SDF kan närvara på vår TK/SK konferens. Det tycker vi 
låter som en bra idé.  
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§ 8 GS rapporterar 
Camilla har lämnat en rapport. RF:s extra årsmötet förslås genomföras digitalt för dom som inte kan 
komma fysiskt. Det finns en motion angående det uteblivna elitstödet. 
Många föreningar har blivit granskade av RF men enbart 2 fick sina organisationsnummer borttagna i 
IOL. Dessa arbetar med att rätt till sina svagheter, så det ska nog lösa sig. 
Vi har ingen halvårslicens för juniorer. 
IOL ansökningar: Alla juniorer från 6 föreningar som sökte medel fick beviljat dessa för resa och logi 
till Nässjö och första riksrankingen för juniorer. Stöd har delats ut till 4 föreningar som hade spelare 
på Lakeside som stöd till kost och logi. 

§ 9 FK rapporterar 
 
Möte med FK och några andra angående elitsatsning och framtiden den 12:e december. Vi kommer 
troligtvis att få ett litet begränsat elitstöd från RF.   

§ 10 IR rapporterar 
Inget att rapportera 

§ 11 Dartstatistik  
Inget att rapportera, allt flyter på.  
 

§ 12 Hemsida/Sociala medier/Marknadsföring 
Media gruppen är i gång. 
Vi diskuterade eventet i Göteborg den 23:e mars 2024. Vi kommer att ha en monter där och behöver 
profilera oss. Skapa broschyrer om verksamheten, juniorer och tävlingar tex flyers om Swedish Open. 
Jennie fick i uppdrag att kontakta Hans Andersson om det. Maggan kommer att ha kontakt med dem 
angående kostnader och förutsättningarna för montern. 
Vi har infört en digital förslagslåda på vår hemsida. Marknadsföring av denna kommer att ska inom kort. 
Vi diskuterade om vi skulle börja med nyhetsbrev som går ut till alla medlemmar. Låter som en bra idé 
och vi kommer att utveckla detta. 
 

§ 13 Digitaliseringsprojekt 
FS har fått en skrivelse från SDF angående införande av Cogwork. Svar på detta kommer att skickas ut 
från styrelsen. Lari fick i uppdrag att ta fram svaret utifrån den diskussion som föregicks angående detta 
på mötet. 
Digital signering av protokoll är klart. 
Projektet 65+ är i gång och är uppskattat. 
 

§ 14 Ärenden för/från disciplinnämnden 
DN har fått in ett ärende om hot till person, men det finns inget beslut ännu. 
 

§ 15 RF information/frågor/beslut 
Motion om elitstödet till extra årsmötet i RF är inskickad av SvDF samt flertalet andra förbund. 
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§ 16 Skrivelser 
 
Alla skrivelser är besvarade. 
 
§ 17 Övriga frågor 
Ulrika undrade lite om SvDF:s dokument om bestraffningsärenden. I tävlingsbestämmelserna 
hänvisar vi till dessa, men var finns de? Dessa ligger nu under Disciplinnämndens dokument och 
hanteras av denna.  

§ 18 Beslut 
FS beslut: 
Medverka på eventet i Göteborg. Broschyrer och flyers 
Nyhetsbrev till alla medlemmar när det blir genomförbart i Cogwork. 
 
§ 19 Nästa möte 
Följande möten under våren 
Digitalt styrelsemöte 14 januari 
Digitala föreningsträffar 22 januari och 18 mars 
Ordförande TK/SK 2-4 februari 
Budget möte FS 10-11 februari 
Årsmöte 13 april. 
 
§ 20 Mötets avslutande 
Careen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 

Vid protokollet:  Justeras: 
2023-12-11   2023-12    

 

 
Sibyl Lindgren   Careen True     
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